
Interpelacja z dnia 31 lipca 2024

Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji o sposobie załatwienia sprawy wskazanej przez sołtysa Zawoi
Górnej Józefa Koziny odnośnie naprawienia barierki na mostku na szlaku obok hotelu Lajkonik. Nadmienić należy
że rzeczona kładka nie jest własnością gminy, co nie stanowiło problemu w zeszłej kadencji, gdzie poprzedni wójt
dokonał jej generalnego remontu. Ok 2 tygodnie temu sołtys składał pismo w tej sprawie. Mamy szczyt sezonu
turystycznego, miejsce to jest bardzo uczęszczane, stanowi element pięknej 
trasy spacerowej o niewielkiej trudności. Proszę zatem o pilną interwencję w tej sprawie aby zapobiec wypadkom
w tym miejscu.
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